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Omul, în centrul
preocupărilor

administraţiei locale

Un vis împlinit – Dispensar şi servicii
sociale pentru vârstnici

Veştile bune pentru şipeţeni nu întârzie să apară: au
fost finalizate lucrările la Centrul Socio-Medical Şipet,
iar spre sfârsitul lunii iunie o comisie formată din re-
prezentanţi ai primăriei, specialişti, diriginte de şantier,
va recepţiona lucrarea. Urmează demersurile adminis-
trative pentru închirierea spaţiilor şi preconizăm ca în
câteva luni să deschidem cabinetele medicale, precum
şi spaţiul destinat tinerilor şi bătrânilor.

Dreptul la sănătate este parte integrantă a protecţiei
sociale pe care vrem să-l garantăm tuturor locuitorilor
din comuna noastră. Pentru seniori, o viaţă socială ac-
tivă este esenţială pentru menţinerea sănătăţii fizice şi
mentale, iar pentru a veni în sprijinul lor vom pune ba-
zele Clubului Pensionarilor.

Vasilica HAN

Prin Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr. 95/2021,
Guvernul a aprobat Programul Naţional de Investiţii
„Anghel Saligny”, destinat unităţilor administrativ-teri-
toriale din România. 

Am considerat că este o oportunitate imensă pentru
asfaltarea străzilor comunale.

Prin Hotărârea Consiliului Local Tormac nr. 45 din
20.10.2021, s-a aprobat  depunerea cererii de finanţare şi
devizul general pentru „Modernizare străzi comunale în
localităţile Tormac, Şipet, Cadăr”. În luna septembrie
2022 am primit rezultatul, practic un an mai târziu a fost
alocată suma de 11 milioane lei. 

Am urmat procedurile legale pentru depunerea la Mi-
nisterul Dezvoltării a documentaţiei necesare în vederea
semnării contractului.

Au fost obţinute toate avizele de la instituţii şi firme,

precum: Agenţia pentru Protecţia Mediului, Aquatim,
Enel, Anif, Poliţia Rutieră, Vodafone. Proiectanţii au în-
tocmit documentaţia de avizare a lucrărilor de interven-
ţii precum şi proiectul tehnic, finalizat anul acesta în luna
aprilie (foto). 

Proiectul se află în faza de licitaţie, în luna septem-
brie preconizăm semnarea contractului şi predarea am-
plsamentului către câştigatorul licitaţiei.

Vor fi asfaltate 13 străzi, iar pentru asigurarea acce-
sului la imobile şi la străzile laterale, acolo unde sunt
prevăzute şanţuri neprotejate, s-au prevazut podeţe tu-
bulare din beton, în număr de 445 podeţe.

Realizarea acestei lucrări va îmbunătăţi considerabil
starea tehnică a străzilor şi implicit confortul şi siguranţa
circulaţiei.

Vasilica HAN

MODERNIZAREA STRĂZILOR
DIN COMUNA TORMAC

Copiii şi
tineretul

tormăcean, 
în grija

autorităţilor
locale

Seniorii, 
în atenţia

autorităţilor
publice 

locale din 
comuna 
Tormac

pagina 2 pagina 3

Dragi locuitori din Tormac, Şipet şi Cadăr, am
fost martori, la începutul acestei luni, la două
evenimente dedicate unor categorii speciale de
cetăţeni ai comunei noastre: mai întâi, a fost rân-
dul copiilor să (e în centrul atenţiei, iar apoi,
rândul seniorilor din comunităţile noastre să (e
onoraţi aşa cum se cuvine.

Dincolo de aceste momente sărbătoreşti, fes-
tive, vreau să vă asigur că întreaga activitate a ad-
ministraţiei pe care o conduc gravitează în jurul
oamenilor. Oamenii ne-au ales, iar noi încercăm,

cu (ecare zi, cu (ecare proiect pe care îl creionăm, să le facem viaţa mai
bună.

Despre copii pot spune că ei sunt cea mai de preţ avuţie a noastră.
Tocmai de aceea, la nivelul comunei, în ultima vreme, s-au petrecut o
serie de fapte pozitive. Şi amintesc aici, în primul rând, de proiectul
privind îmbunătăţirea infrastructurii şcolare la toate unităţile de în-
văţământ - preşcolar şi şcolar - de pe raza comunei Tormac. A)aţi amă-
nunte în ziarul nostru din această lună. De asemenea, tot pentru copii
şi tineri, am activat Clubul Sportiv Comunal şi am reuşit să punem ba-
zele unui ansamblu de dansuri populare. Totodată, copiii noştri pot,
de acum, să deprindă tainele instrumentelor muzicale, în cadrul unui
cerc special creat în acest sens. Sunt sigur, date (ind primele reacţii
ale copiilor şi tinerilor, că nu peste multă vreme se va vorbi la super-
lativ despre talentul copiilor din comuna noastră.

În ceea ce-i priveşte pe seniori, le acordăm o importanţă deosebită,
ca unor oameni care au adus localităţile noastre unde sunt astăzi şi
din a căror experienţă vom avea întotdeauna de învăţat. Îi asigur, aşa
cum am făcut-o şi cu prilejul întâlnirii avute la Căminul Cultural din
Şipet, de întreaga mea consideraţie şi voi încerca, alături de colegii din
Primăria Tormac, să le mai oferim astfel de momente, pentru că, la
bătrâneţe, viaţa are neajunsurile ei. De asemenea, sper în materializa-
rea cât mai curând a Clubului Pensionarilor, care să (e un spaţiu în
care vârstnicii noştri să socializeze şi să iasă din tiparul zilelor mono-
tone.

Marius LAZĂR, primarul comunei Tormac
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COPIII ŞI TINERETUL TORMĂCEAN, 
ÎN GRIJA AUTORITĂŢILOR LOCALE
1 Iunie – Ziua Internaţională

a Copilului
Ziua de 1 iunie la Tormac a fost oca-

zia perfectă de a cultiva zâmbete şi
amintiri de neuitat copiilor din comuna
noastră. Este ocazia specială de a cele-
bra inocenţa şi bucuria copilăriei. A
fost un prilej minunat pentru părinţi de
a fi alături de copiii lor.

Primăria Comunei Tormac a oferit
copiilor ursuleţi de pluş, baloane colo-
rate, surprize dulci – langoşi, clătite,
sucuri –, plimbări cu maşina de pom-
pieri. Nu au lipsit nici mascotele - Min-
nie, piratul şi prinţesa – care au dansat
şi s-au jucat cu copiii.Topoganele au
fost ca de obicei atracţia zilei, fiind
oferite gratuit pentru joaca copiilor. A
fost un prilej de a le arăta copiilor că
dincolo de muncă şi obligaţii totul se
reduce la iubire şi bucuria de a fi îm-
preună.

Vasilica HAN 

Primăria Comunei Tormac, în parteneriat
cu Consiliul Judeţean Timiş şi Şcoala Gim-
nazială Tormac, a depus în luna martie pro-
iectul „Dotare cu mobilier, materiale didactice
şi echipamente digitale a unităţilor de învăţă-
mânt preuniversitar şi a unităţilor conexe”, fi-
nanţat prin Planul Naţional de Redresare şi
Rezilienţă – Componeta C 15 Educaţie.

În acest scop, fiecare profesor a întocmit o
fişă de nevoi, iar în şedinţa Consiliului de Ad-
ministraţie al Şcolii au fost discutate toate
propunerile din partea profesorilor, a condu-
cerii şcolii şi Primăriei Tormac.

În  luna mai am primit vestea că acest pro-
iect a fost aprobat, urmând să se organizeze

licitaţia pentru toate bunurile ce vor fi achizi-
ţionate. 

Anul viitor toate unităţile de învăţământ
din comuna noastră vor beneficia de mobilier
nou, bănci, catedre, cuiere, biblioteci. Vor fi
achiziţionate imprimante inclusiv la grădini-
ţele din comuna noastră. Profesorii vor bene-
ficia de materiale didactice necesare
procesului de învăţare. Grădinitele vor fi do-
tate cu pătuţuri, cuiere, material didactic.

Va fi dotat cu calculatoare laboratorul de
informatică şi va fi înfiinţat un laborator de
limbi străine care va fi dotat cu mobilier şi
calculatoare.

Vasilica HAN 

Fonduri europene pentru
şcolile din comuna Tormac

Dragi cetăţeni ai comunei Tormac, copiii sunt
cea mai preţioasă avere a comunei noastre. Ei
reprezintă viitorul, iar investiţia în educaţia şi
dezvoltarea aptitudinilor lor este o preocupare
constantă a administraţiei locale. Ştiţi deja, Clu-
bul Sportiv Tormac are o activitate intensă, iar
recent au avut loc la sala de sport înscrierile pen-
tru cursul de dansuri şi prima repetiţie. Lăstarii
Tormacului au învăţat primii paşi de dans sub
îndrumarea maestrului Doru David. Au fost mo-
mente emoţionante. Un număr impresionant de

copii au jucat hora. Zâmbetele şi bucuria copii-
lor ne-au apropiat şi pe noi, adulţii. Am înţeles
cât de importantă pentru comunitatea noastră
este investiţia în educaţia copiilor noştri. Mul-
ţumim corpului profesoral pentru mobilizare,
felicităm părinţii şi le urăm copiilor mult suc-
ces.

Am mai pregătit o surpriză pentru cei mai ti-
neri locuitori ai comunei: copiii vor putea să în-
veţe să cânte la un instrument, sub îndrumarea
profesorului Ovidiu Balcu, fiu al satului Şipet,
un artist desăvârşit, cu o activitate artistică im-
presionantă. A activat la Ansamblul Profesionist
„Banatul”, iar din anul 2008 învaţă copiii din
mai multe comune timişene să descopere tainele
instrumentelor. Astfel, au avut loc înscrieri la
clasele din Şipet şi Tormac, pentru instrumen-
tele: taragot, saxofon, orgă, chitară şi acordeon.

Copiii vor învăţa să aibă mai multă stimă de
sine, vor gestiona mai bine stresul şi, de ce nu?,
vor avea o carieră de succes.

Vasilica HAN

Copiii din comuna Tormac deprind tainele dansului
popular şi ale instrumentelor muzicale

Microbuze electrice pentru
elevii din comuna noastră
Unul dintre proiectele administraţiei conduse de primarul Marius

Lazăr în parteneriat cu Consiliul Judeţean Timiş este cel de achiziţio-
narea de microbuze şcolare electrice, din fonduri europene.

Administraţia judeţeană va accesa 6 milioane de euro în acest scop.
Repartizarea microbuzelor verzi se va face pe baza unor criterii de

departajare stabilite prin Ghidul apelului, în limita sumei alocate pe
judeţ. Beneficiarii finali vor trebui să respecte condiţiile privind asi-
gurarea exploatării mijloacelor de transport primite.

„Principala noastră intenţie este facilitarea accesului elevilor către
unităţile de învăţământ. Suntem conştienţi de cerinţele europene de re-
ducere a emisiilor de gaze cu efect de seră şi facem eforturi să le res-
pectăm, în special prin crearea unei reţele de transport verde în judeţ”,
a declarat preşedintele Consiliului judeţean Timiş, Alin Nica.
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În Duminica Tuturor Sfinţilor, Biserica Ortodoxă Ro-
mână din Şipet şi-a celebrat Hramul. Cu acest prilej, a
fost oficiată o slujbă, la care au venit foarte mulţi eno-
riaşi. Pentru că anul 2023 a fost declarat în Biserica Or-
todoxă Română „Anul omagial al pastoraţiei persoanelor
vârstnice”, în aceeaşi zi, la Căminul Cultural din Şipet,
au fost sărbătorite şi persoanele vârstnice din comuna
Tormac, în cadrul unui eveniment deosebit.

„În semn de preţuire pentru cei care ne au dat viaţă, au
muncit, fie la Colectiv, fie în fabrici şi uzine, ne-am gân-
dit să-i onorăm, să ne întâlnim şi să îi ascultăm. Dorim
să punem bazele Clubului Pensionarilor, de aceea este
un prilej de a discuta şi colabora”, au transmis autorită-
ţile locale ale comunei. La eveniment au participat se-
niori din toate cele trei sate componente ale comunei:
Tormac, Şipet şi Cadăr.

Preotul Oliviu Crişan, parohul Bisericii Ortodoxe din
Şipet, a rostit, la finalul slujbei religioase, un scurt cu-
vânt: „Ne-am gândit ce să facem, pentru că la Paşti ştim
că s-a obişnuit, în mod greşit, să fie Ruga bisericii din
Şipet, şi pentru cei care sunt peste 60, 70, 80 de ani. Îm-
preună, poate şi Dumnezeu ne-a luminat mintea, am ho-
tărât ca în Duminica Tuturor Sfinţilor să organizăm o
întâlnire a celor care au trecut de vârsta de 60 de ani, la
Căminul Cultural. La 1 iunie am fost plecaţi şi într-o ex-
cursie, cu persoane mai în vârstă şi cu cele mai puţin tre-
cute de o anumită vârstă, la Hodoş-Bodrog. După o
întrerupere, iată că am revenit în mijlocul dumneavoas-
tră şi ne reîntâlnim din nou. Mai comunicăm între noi, ne
mai aducem aminte de anii tinereţii, cei din Şipet, Tor-
mac şi Cadăr, şi, în plus, ne mai aducem aminte de cli-
pele frumoase pe care le-am petrecut la Rugile din
parohiile noastre. Prin purtarea de grijă a domnului pri-
mar, a Consiliului Local, s-a organizat acest eveniment la
Căminul Cultural din Şipet”.

Grija faţă de persoanele vârstnice
O veche vorbă românească spune că cine nu are bă-

trâni, să-şi cumpere. Pe acest principiu, autorităţile lo-
cale din comuna Tormac a ţinut să-i onoreze pe veteranii
din Tormac, Şipet şi Cadăr, în cadrul unui eveniment de-
rulat la Căminul Cultural din Şipet. Să spunem că, înce-
pând de anul viitor, în cadrul acestui eveniment vor fi
sărbătorite şi cuplurile care au împlinit 50 de ani de căs-
nicie.

Primarul comunei Tormac, Marius Lazăr, a adresat şi
el un cuvânt seniorilor prezenţi la întâlnirea de la Şipet:
„Mă bucur că am avut ocazia să-i cunosc pe seniorii
noştri. Majoritatea dintre ei poate doar au auzit de mine,
nu m-au văzut până acum. Vă asigur pe toţi că adminis-
traţia locală pe care o conduc lucrează şi pentru Şipet,
dar şi pentru celelalte sate care alcătuiesc comuna Tor-
mac. E drept, mai mult pentru Şipet, pentru că satul
acesta a fost lăsat tot timpul în urmă. Vom sprijini şi re-
pararea bisericii, mai puţin şi finalizăm şi cabinetul me-
dical, urmează să facem recepţia lucrărilor. Avem şi
medic care va veni să lucreze aici. Avem o mulţime de
proiecte, 11 ca număr, dintra care 6 pe fonduri europene,
două, pe fonduri europene în partaneriat cu CJT, unul în
parteneriat cu ADID Timiş, iar celelalte, pe fonduri gu-
vernamentale. Ce nu s-a făcut în 30 de ani nu se poate
face în doi sau trei ani. Ştiu că unii au aşteptat mult mai
mult de la mine, unii credeau că se poate schimba chiar
peste noapte, dar acest lucru este imposibil. Vom repara
şi drumurile, străzile; deja utilajele sunt aici, însă din
cauza ploilor nu s-au putut apuca de treabă. Cred că se
vede că lucrurile se mişcă în Şipet. Ţin să vă mai spun că
la mine la Primărie nu există program de audienţe: ori-
cine poate veni oricând, indiferent de zi, iar dacă pot să
vă ajut, vă stau la dispoziţie oricând”.

Am stat şi noi de vorbă cu o parte dintre cei prezenţi
la evenimentul de la Căminul Cultural şi iată ce a ieşit.

Gheorghe Pleşa: „Am aproape 75 de ani şi sunt de 30
de ani în Şipet. Am venit aici din judeţul Mehedinţi.
Eram angajat la drumuri şi poduri la Craiova şi nu mă
mai ajungeam cu banii. Aici am venit după Revoluţie,
am reuşit să îmi cumpăr o casă, am o grădină pe care o
lucrez. E bine să ne mai întâlnim aşa, pentru că altfel nu
avem cu cine sta de vorbă. Tinerii de azi nu ne prea bagă
în seamă”.

Antimie Vârzop: „Am 83 de ani şi sunt venit tot din
Oltenia. M-am mutat aici în urmă cu 24 de ani. E foarte
bună o astfel de întâlnire, pentru că ne mai vedem şi noi,

mai discutăm”.
Aneta Imbri: „Voi împlini 81 de ani anul acesta în luna

noiembrie. Eu am copilărit aici, la Şipet, dar mama era
din Dobrogea. Tata era din Şipet şi a cunoscut-o pe
mama când era în armată. În Dobrogea m-am născut şi
eu, şi fratele meu. Eu aveam doi ani şi ceva când am
venit aici. De meserie am fost contabilă. E bună o astfel
de întâlnire. Patru ani cât am fost bolnavă nu am fost ple-
cată de acasă”.

Florica Sas: „Am 68 de ani şi m-am născut aici, la
Şipet. Tata era din sat, iar mama, din judeţul Bihor. Şi
bunicii dinspre tată tot de aici se trag. De lucrat am lucrat
la fabricarea manuală a covoarelor din lână, apoi mai pe
la CAP. Sunt foarte bolnavă, dar am zis că vin la această
întâlnire, cel puţin să văd oamenii, să stau de vorbă. De
cinci ani nu am mai fost plecată de acasă”.

Domnica Pleşa: „Am 67 de ani şi de 30 de ani stau în
Şipet. Am venit aici din Baia de Aramă, judeţul Mehe-
dinţi. Am lucrat la abator, iar întâlnirea de azi mi se parte
foarte bună. Mai ieşim şi noi la lumină, că altfel stăm
numai în casă”.

Veronica Iovu: „Am 67 de ani. Întâlnirea de azi e
foarte bună, însă ar trebui să se organizeze mai des ast-
fel de evenimente, de exemplu, la revelion. Eu sunt sin-
gură şi ca mine mai sunt mulţi vârstnici. Stăm toată ziua
în casă şi ne uităm la televizor. Să se organizeze eveni-
mente pentru pensionari, să ne putem întâlni unii cu alţii.
Şi nu trebuie neapărat să fie cu mâncare, ci important
este să socializăm. La viaţa mea am muncit la Electro-
motor, în Timişoara”.

Ioan Duţu: „Sunt din Şipet, la fel cum sunt şi părinţii,
bunicii şi străbunicii. Şipetul de altădată era mai populat,
să spun aşa, erau foarte mulţi oameni. Cam dublu faţă de
câţi sunt acum. E foarte bine că s-a organizat o astfel de
întâlnire. De meserie am fost mecanic agricol şi am lu-
crat la Şipet, în agricultură”.

Adrian Luca: „Am 84 de ani şi sunt născut la Şipet,
dar tata s-a născut la Ocna Sibiului. În schimb, mama era
de aici din sat. Între ardeleni spun că sunt din Sibiu, iar
între bănăţeni, că sunt din Şipet. Am fost timp de 47 de
ani învăţător la şcoala din sat. La început aveam şi 36 de
elevi într-o clasă, apoi 22-23, după care a început preda-
rea simultană. Este a doua astfel de întâlnire la care par-
ticip şi o consider foarte bună, că aşa ne mai vedem şi
noi. Îmi pare rău că dintre tradiţiile noastre vechi multe,
treptat, au dispărut. În fiecare duminică, aici, în curte,
era dans. Junii făceau jocul, plăteau muzica”.

Sever Imbri: „Am 79 de ani şi sunt venit din Caraş Se-
verin. De 59 de ani stau la Şipet, am venit când aveam 20
de ani. Am lucrat ca tehnician veterinar. Pot spune că
acum sunt mult mai puţine animale în sat decât erau în-
ainte. Ca şi animalele, ne împuţinăm şi noi. Îmi plac ast-
fel de întâlniri, numai că de patru-cinci ani nu s-au mai
ţinut. A fost şi pandemia... Sunt bune şi frumoase întâl-
nirile acestea”.

Dorel Murgu: „Am 79 de ani şi stau în Tormac. Eu
sunt născut în Cadăr, dar m-am mutat când am cumpărat
casa din Tormac. Îmi par foarte bune astfel de întâlniri.
Am lucrat în viaţa mea la zootehnie. E foarte bine că s-
a organizat o astfel de întâlnire. Cinste celui care a orga-
nizat-o!”.

Ionela Pascar: „Am 52 de ani şi sunt din Şipet. Încă lu-
crez în agricultură. Mi se par foarte bune întâlnirile aces-
tea, le consider binevenite”.

Aurica Cohuţ: „Am 60 de ani, dar în urmă cu 55 de ani
am ajuns aici. Părinţii mei s-au stabilit aici, eu aici am
crescut, aici am îmbătrânit. Sunt consilier local la Tor-
mac şi ne-am gândit să organizăm ceva frumos pentru
bătrânii noştri. Este un prilej potrivit de a se întâlni şi de
a socializa”.

Constanţa Smău: „Eu sunt de loc din Iaşi, dar m-am
stabilit în Cadăr în urmă cu trei ani. În 25 iulie împlinesc
70 de ani. Sunt pensionată de boală şi mai am o pensie de
urmaş după soţ. Sunt binevenite întâlnirile de acest fel”.

Bordânc Maria: „Sunt învăţătoare pensionară şi sunt
din Cadăr. Sunt venită din Gorj, prin căsătorie, am 52 de
ani de mariaj şi 36 de activitate ca dascăl la Cadăr. Este
o întâlnire foarte frumoasă. Lumea s-a mai izolat, acum
se socializează mai mult pe telefoane. Bravo primarului,
bravo organizatorilor!”.

Doina Hegheşi: „Sunt din Tormac şi am 69 de ani.
Sunt venită la Tormac din Făget, în urmă cu 50 de ani. De
muncit am lucrat la Fabrica de Ciorapi din Timişoara.
Sunt frumoase întâlnirile acestea”.

Seniorii comunei, în atenţia autorităţilor publice 
locale din comuna Tormac

Hramul Bisericii Ortodoxe Române din Şipet şi sărbătorirea persoanelor vârstnice
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Absolvenţii claselor a VIII-a de la Şcoala Gimnazială
Tor�ac, promoţia 2023

A fost odată, cu mulţi ani
în urmă, un tânăr pe nume
Petru, că de n-ar fi, nu s-ar
povesti.

Dumnezeu a îngăduit ca
Petru să se nască mut, pentru
a învăţa de la acest tânăr că
orice necaz poate fi transfor-
mat într-o bucurie, atât timp
cât respectăm cele zece po-
runci care ne-au fost lăsate de
la Dumnezeu.

Tânărul Petru este un cio-
ban care îl are ca ocrotitor pe
Sfântul Apostol Petru, fiindcă
îi poartă numele.

Într-o zi frumoasă de vară,
a realizat că o oiţă a venit
între oile sale. Folosind lim-
bajul semnelor, a întrebat zile
întregi, dar nimeni nu ştia cine este stăpânul
acesui animal blând.

Timpul îşi urma cursul său firesc, a venit
toamna, apoi iarna, care i-a amintit lui Petru
de Naşterea Mântuitorului Iisus Hristos, dar
proprietarul era de negăsit.

În aşteptarea marii sărbători a Învierii
Domnului, de Sfintele Paşti, Petru a observat
că oiţa făcuse un frumos mieluşel.

La 40 de zile după Înviere,
de Înălţarea Domnului, Petru
l-a găsit pe omul care îşi pier-
duse oiţa şi i-a înapoiat-o îm-
preună cu mieluşelul, fără să
ceară nimic în schimb.

În ziua următoare, când se
afla pe câmpia înverzită, din
cer s-a auzit un glas:

- Petru, tu de azi vei vorbi!
Petru, împreună cu familia

şi sătenii, construiesc o Bise-
rică pe locul unde Dumnezeu
i-a dăruit lui Petru vorbirea.

Deasupra uşii de la intrarea
în Biserică oamenii au spus
pictorului să scrie: „Nimic
fără Dumnezeu”.

Maria SOLOMON

P.S. La Editura EUROBIT din Timişoara a
apărut, anul trecut, cartea „Răsplata lui Petru
primită de la Dumnezeu”, de Maria Obret, un
volum interactiv, care conţine o poveste ilus-
trată, precum şi desene pe care copiii le pot
colora singuri. Autoarea este educatoare la
Grădiniţa cu Program Normal din Cadăr, iar
Maria este fiica ei şi a părintelui paroh al Pa-
rohiei Cadăr, Adrian Solomon.

Veşti bune pentru
enoriaşii 

Bisericii Ortodoxe Şipet

Suntem pe deplin convinşi că ajutorul lui Dumnezeu nu întârzie să apară
atunci când oamenii se roagă şi se unesc pentru o cauză comună.

Conducerea Primăriei Tormac, preotul paroh Oliviu Crişan, prin străda-
nia şi cu ajutorul bunului Dumnezeu, au depus la Secretariatul de Stat pen-
tru Culte un dosar pentru obţinerea de fonduri având ca scop renovarea
bisericii din Şipet. Din mila lui Dumnezeu, au fost alocaţi 150.000 lei (un
miliard şi jumătate de lei, în bani vechi). Pe lângă această sumă, Primăria
a alocat din bugetul local 50.000 de lei, iar din donaţiile cetăţenilor s-au
strâns 8.000 de lei.

Cu aceste sume vor fi demarate lucrările pentru renovarea lăcaşului de
închinare din satul Şipet.

Lista donaţiilor este deschisă în continuare. De asemenea, deschis va fi
şi dialogul privind desfăşurarea lucrărilor şi costurile pentru renovare.

Mulţumim bunului Dumnezeu că ne-a ascultat rugăciunile şi ne-a răs-
pltătit strădaniile.

Dorinţa noastră este de a privi din nou cu drag şi admiraţie biserica sa-
tului, monument de frumuseţe contemporană.

Vasilica HAN

Răsplata lui Petru, primită
de la Dumnezeu


